
                           Bestyrelsesmøde den 27. juni 2023 
Tilstede til mødet var: Peter Faber, Hanne Lundahl, Lars Jørgensen, Pernille Nielsen og Madlen 
Steen. 

1) Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde, godkendt. 

2) Opfølgning fra Generalforsamling: regler vedrørende ztp og brugsklassen og certifikat tages op på 
næste bestyrelsesmøde, klubbens medlemmer har efterspurgt autosvar når de sender mail til 
hovedklubben, det er nu ordnet. I forhold til at have andre racer eller tavleløse hunde med til vores 
mesterskaber, vi ønsker ikke at lave om på nuværende regler.  

3) Hjemmeside godkendelse 27. juni 2023, vi har diskuteret hjemmesidens fremtid og blevet enige 
om at tage kontakt til professionel webmaster. 

4) Nyt fra formanden;  e-mail fra Hans Jørgen Bentsen, den nye bestyrelse har henvist pågældende 
til at kontakte dkk med sin problemstilling. Indkommen post, spørgsmål fra medlem som ikke kan 
finde referaterne på vores hjemmeside, vi kigger på det og får det rettet op. Fremadrettet kommer 
der også link til vores referater, på vores facebookside. Vi ønsker en respektfuld tone blandt 
klubbens medlemmer. En stor tak til Morten Wærum for at designe elektronisk medlemskort til nye 
medlemmer. Medlem har efterspurgt hovedklubben om at arrangere væddeløbsarrangement fast 
hvert år, bestyrelsen har besluttet at det må foregå på eget initiativ. 

 

6) Nyt Fra avls ansvarlig: e-mail fra medlem vedr regler til cuppen, vi har diskuteret det og blevet 
enige om at bibeholde nuværende regler. e-mail fra medlem vedr workingcertifikat og udstilling, 
medlem er blevet svaret. E-mail vedr ztp fra medlem, medlem er blevet svaret.  

7) Nyt Fra Brugs ansvarlig: Peter har talt med Jacob fra Odense vedr mulig åbning af Odense 
dobermann klub, haft positiv dialog med ny formand fra gruppe Gribskov, udskrevet 5 
resultathæfter.  

8) Opfølgning kommende arrangementer:  ingen yderligere opfølgning henover sommeren. 

9) Planlægning af de kommende bestyrelsesmøder: Pernille indkalder til de to bestyrelsesmøder der 
er tilbage i år. (så vidt mulig mandag kl. 19) 

b. Aktionslog til bestyrelsen: beslutter vi på næste bestyrelsesmøde. 

c. Bestyrelsesmøder virtuelt / fysisk: bestyrelsen planlægger både fysiske og virtuelle møder. 

d. Danske bank: det kører 

e. Deltagelse IDC: Hanne og Madlen 

11) Evt.  

a. Nye dommere: Hanne Lundahl er blevet uddannet eksteriørdommer for dobermann, stort tillykke 
herfra. 

 


